



باركت ابستين

باركت ابستين، كيرون ألديا اند لتورور مارك ابستين شركة تضامنية محدودة المسؤولية

مكاتب أخرى:
مبنى إمباير ستيت، نيويورك، نيويورك هنتنغتون ،
نيويورك
الرجاء ارسال البريد إلى عنوان جاردن سيتي

666 اولد كاونتي رود، مكتب 700
جاردن سيتي، نيويورك 11530
516. 745. 1500 (فاكس) 516. 745. 1245
WWW.BARKETEPSTEIN.COM

3 نوفمبر 2020

عن طريق البريد الإلكتروني

السيد/ عيسى بن حيدر
مكتب بن حيدر للمحاماة والاستشارات القانونية
الطابق 32، برج مكاتب فندق ذا اتش
رقم 1 شارع الشيخ زايد
ص.ب: 98444، دبي، الإمارات العربية المتحدة

بخصوص: أمر الأداء ضد بنك المشرق رقم 2020/4481

عزيزي السيد عيسى بن حيدر،

نوجه إليكم هذا الخطاب بشأن الإفادة المرفقة الصادرة والموقعة من قبل كارل سيباستيان غرينوود في 30 أكتوبر 2020، والتي قمت بتوثيقها.

وكما ورد في خطاب السيد/ غرينوود، أعلن السيد/ غرينوود أنه لم يمنح أي وكالة قانونية رسمية إلى ميمون مدني وأن أي وكالة قانونية في حوزة السيد مدني هي مزيفة ويتم استخدامها لأغراض غير قانونية، بما في ذلك اختلاس أموال السيد/ غرينوود في بنك المشرق والأغراض الأخرى المرتبطة بها.

أؤكد أن الخطاب المرفق هو نسخة طبق الأصل وحقيقة للخطاب الموقع من السيد /غرينوود. وبناءً على تعليمات السيد/ غرينوود، تم ارسال هذا الخطاب إلى عيسى بن حيدر في مكتب بن حيدر للمحاماة والاستشارات القانونية لاستخدامه في الطلب من القاضي بمحاكم دبي - نيابة عن السيد/ غرينوود - بالتنازل عن الدعوى رقم 2020/4481 - أمر الأداء ضد بنك المشرق والمطالبة بعدم صرف جميع الشيكات في عهدة البنك.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،

"يوجد توقيع"

بروس أيه. باركت



BARKET EPSTEIN

BARKET EPSTEIN KEARON ALDEA & LOTURCO, LLP

666 OLD COUNTRY ROAD, SUITE 700
GARDEN CITY, NEW YORK 11530
516.745.1500 * [F] 516.745.1245
WWW.BARKETEPSTEIN.COM

ADDITIONAL OFFICES:
EMPIRE STATE BUILDING, NY, NEW YORK
HUNTINGTON, NEW YORK
ALL MAIL TO GARDEN CITY ADDRESS

November 3, 2020

Via Email

Mr. Issa bin Haider
Bin Haider Advocates and Legal Consultants
32nd Flr. The H Hotel Office Tower,
One Sheikh Zayed Road
P.O. Box: 98444, Dubai, U.A.E

Re: Performance order against Mashreq Bank No 4481/2020

Dear Mr. Isa bin Haider,

This letter is in reference to the attached statement recently made and signed by Karl Sebastian Greenwood on October 30, 2020, which I notarized.

As stated in Mr. Greenwood's letter, Mr. Greenwood has declared that he did not provide any power of attorney to Mimoun Madani and that any power of attorney in Mr. Madani's possession is fraudulent and being used for illegal purposes, including to embezzle Mr. Greenwood's funds at Mashreq bank and other related purposes.

I confirm that the attached letter is a true and correct copy of the letter signed by Mr. Greenwood. At Mr. Greenwood's instruction, this letter was passed to Isa Bin Haider at Bin Haider Advocates and Legal Consultants for his use in requesting, on Mr. Greenwood's behalf, the judge at the Dubai Courts to withdraw case No. 4481/2020 - Performance Order against Mashreq Bank and to request that all cheques in the bank's custody remain uncashed.

Yours Sincerely,


Bruce A. Barket

BAB/jg





عناية:

وزارة العدل
وزارة الخارجية والتعاون الدولي
وزارة الداخلية
المصرف المركزي
محاكم دبي
النيابة العامة بدبي
بنك نور
بنك المشرق

الموضوع: الوكالة القانونية المقدمة لكم من قبل ميمون مدني

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، أود إبلاغكم بأن كافة الوكالات القانونية الممنوحة من قبلي في الماضي لأي شخص في الإمارات العربية المتحدة يتعين اعتبارها باطلة ولاغية. كما يتعين اعتبار الوكيل المعين من قبلي، السيد/ عيسى بن حيدر، بموجب وكالة قانونية رسمية وسارية المفعول وموقعة من قبلي في ١٩ فبراير ٢٠١٨ ("الوكالة القانونية الرسمية")، مفوضاً تفويضاً كاملاً لتمثيل مصالحني لدى كافة الجهات الحكومية وشبه الحكومية والجهات القضائية والبنوك.

وفيما يتصل بالشخص المذكور باسم "ميمون مدني"، أؤكد أنني لا أعرفه، ولم أفوضه، ولم أصدر له أي وكالة قانونية لتمثيلي، كما لم أطلب منه سحب أي أموال من حساباتي داخل أو خارج دولة الإمارات. وبناءً على ذلك، في حال وجود وكالة قانونية - بأي شكل من الأشكال - مقدمة من "ميمون مدني"، فإنني أؤكد أنها باطلة، وتهدف لتشويه الوقائع عن طريق الاحتيال، حتى وإن كانت مصدقة من الجهات الرسمية.

كما أنه في حال ارتأيتم أن المستندات التي قدمها السيد مدني سليمة وتبدو أصلية، فلا يمكنني قبول هذه الملابسات لأن السيد ميمون مدني يتصرف فعلياً كطرف غير مصرح به بنية الإحتيال وبغرض بقصد واحد دون سواه، ألا وهو الإحتيال على الجهات المقدم إليها الوكالة القانونية، وعليه، فإنني ألغي - بموجبه - وأبطل أي وكالة قانونية صادرة له باسمي، كما أخطركم رسمياً بعدم التعامل معه بأي صفة، ولا سيما بصفته وكيلي أو قبول أي طلبات منه بشأن الأموال التي أودعتها في البنوك الإماراتية. إن هذه الأفعال الإجرامية من قبل "ميمون مدني" قد تسببت في إلحاق أضرار فادحة، إلي جانب انتهاك حقوق الأطراف الأخرى، كما تضع السلطات الإماراتية في وضع حرج قد يؤدي إلى أضرار لا يمكن تعويضها بالنسبة لي.

في ضوء ما سبق، يتعين اعتبار هذا الخطاب بمثابة إشعار قانوني وكذلك بمثابة إلغاء رسمي لأي وكالة قانونية رسمية صادرة عني باستثناء الوكالة القانونية الرسمية التي قمت بإصدارها للمحامي/ عيسى بن حيدر، ممثلي القانوني في دولة الإمارات.

تم إرسال هذا الخطاب عبر البريد الإلكتروني، وسيقوم المحامي الخاص بي بإرسال نسخة مصدقة ومعتمدة من سفارة الإمارات العربية المتحدة في الولايات المتحدة الأمريكية وال كاتب العدل.



OXFORD LEGAL TRANSLATION



Tel.: 04 - 2668333, Fax : 04 - 2683266, P.O. Box : 13626
Office 110, Al Yasmeeen Building, Deira - Dubai - United Arab Emirates
E-mail : info@oxfordtranslation.ae

أكسفورد للترجمة القانونية

تليفون : ٢٦٦٨٣٣٣ (٠٤) - فاكس : ٢٦٨٣٢٦٦ (٠٤) - ص.ب : ١٣٦٢٦
مكتب ١١٠، بناية الياسمين - نيرة - دبي - الإمارات العربية المتحدة
البريد الإلكتروني : info@oxfordtranslation.ae

"يوجد توقيع"
كارل سيباستيان غرينوود

"يوجد تاريخ بخط اليد : ٣٠ أكتوبر ٢٠٢٠"

"يوجد ختم به: بروس أيه. باركت، كاتب عدل عام، ولاية نيويورك - رقم التسجيل 02BA6308382
يتمتع بالأهلية في مقاطعة ناسو - يسري تفويضه لغاية ٢١ يوليو ٢٠٢٢"



Attention to:

Ministry of Justice
Ministry of Foreign Affairs
Ministry of Interior
Central Bank
Dubai Courts
Dubai Public Prosecution
Noor Bank
Mashreq Bank

Subject: Power of Attorney presented to you by Mimoun Madani

With reference to the above subject matter, I would like to inform you that all powers of attorney that I have given in the past to any person in the United Arab Emirates are to be considered invalid and revoked. Only my appointed attorney, Mr Issa Bin Haider, with a valid and confirmed power of attorney signed by me on 19 February, 2018 ("Official PoA"), is to be considered fully empowered to represent my interests before all governmental, semi-governmental, judicial bodies and banks.

As for the aforementioned person by the name of "Mimoun Madani", I would like to confirm that I do not know him, I did not delegate him, I did not issue any power of attorney for him to represent me and I did not ask him to withdraw any money from my accounts in the UAE or abroad. Therefore, if there is any power of attorney of any kind presented by "Mimoun Madani", I would like to confirm that it is invalid, fraudulently misrepresenting reality, even if it is certified by official authorities.

In case you see that Mr Madani's papers are intact and seem original, a circumstance I cannot accept because Mr. Mimoud Madani is effectively acting as a deceitful unauthorized party with the sole intent of scamming recipients, I hereby cancel and revoke any power of attorney issued to him in my name and I wish to officially notify you not to deal with him in any capacity, in particular acting as my agent nor to accept any



SL.

requests from him related to the funds I have deposited in UAE banks. Such criminal acts by "Mimoun Madani" have caused and are causing a lot of damage, are violating third parties rights, are exposing UAE authorities to serious concern and could lead to irreparable consequences for me.

In light of the above, this is to be considered a legal notice as well as an official cancellation of any power of attorney issued by me except for the Official PoA that I issued to my lawyer: Isa bin Haider, my legal representative in the UAE.

This letter has been sent by email, a certified and legalized copy will be sent from the UAE embassy in the United States of America and the notary public from my lawyer.


Karl Sebastian Greenwood

10/30/2020

